

YJ-8503-1 雙軸自動磨邊機

DOUBLE-AXIS AUTOMATIC EDGE GRINDING MACHINE



規格Specification:

1. 功率Power : 10KW
2. 主馬達功率Motor power : 3kw x 2
3. 轉盤馬達功率Turntable motor power : 0.75kw x 2
4. 電源Power supply : 380V 3相四線/380V 3-phase four-wire
5. 氣壓Air pressure : 6KG/cm²
6. 機器尺寸Machine size : 1680 x 920 x 1840 mm
7. 包裝尺寸Packing size : 1900 x 1100 x 2000 mm
8. 淨重Net weight : 900kg 毛重Gross weight : 1000kg



特性Features:

1. 採用金剛砂輪高速磨削, 可提升效率和品質! 另外金剛砂輪底直徑最小為45mm可以配合不同鞋底的各種轉彎幅度。
Using carborundum wheel to do high-speed grinding, can improve efficiency and quality. Besides, the minimum base diameter of carborundum wheel is 45mm which can match a variety of range of turning for different soles.
2. 採用PLC精確控制, 面板中英文說明, 任何操作員都容易操作此機器!
Adopting PLC to control accurately, panel instruction both in English & Chinese, it is easy for any operator to operate the machine.
3. 主轉盤採用變頻器無段調速, 同時也可以上、下微調, 可配合不同鞋底的磨邊要求!
The main turntable adopts frequency converter without step speed regulation, at the same time can also be fine-tuned up & down, can meet different requirements of sole edge grinding.
4. 與粉塵隔離的照明設備, 美觀安全, 讓操作員白班夜班均可正常生產!
The lighting facility of dust isolation, is beautiful & safe, the operators of day & night shifts can have normal production.